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На конференцији за медије председник Двери Бошко Обрадовић говорио је о
злоупотребама јавних предузећа и државних ресурса у функцију изборне кампање
власти у Драгачеву. Такође, говорио је и о претњама упућеним кандидатима листе
Савеза за Србију – Савез за Драгачево да се повуку с листе.

  

  

„Ово је последње време – ови људи нису нормални. За њих су локални избори у
Драгачеву ратно стање и гласови морају да се отму: 86 активиста СНС је смештено у
хотелу „Паркˮ у Ивањици. Предводи их Бранко Маловић, потпредседник ИО СНС, кум
Андреја Вучића, који је задужен за горње Драгачево, и Лука Петровић, такође
потпредседник ИО СНС који је задужен за доње Драгачево. Главни људи за претње,
уцене и притиске на наше одборнике су Зоран Милојевић Зеља из Лепосавића и Славко
Вујовић из Лучана, лични телохранитељ сина Александра Вучића“ – рекао је Обрадовић.
Он је додао да ће тражити информацију о томе колико је људи у последњих месец дана
пријавило пребивалиште у Лучанима, јер има информације да СНС и на овај начин
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настоји да прекроји изборну вољу грађана.

  

Носилац листе Савез за Србију – Савез за Драгачево Милан Радичевић казао је да су
чланови Савеза за Драгачево припремили једну „белу књигу“ кључних нерегуларности у
току спровођења кампање у Драгачеву од стране СНС-а. Он је говорио и о притисцима
на бираче који се свакодневно спроводе од стране активиста СНС-а, који улазе
непозвани у домове грађана Драгачева.

  

  

На конференцији је говорио и Милољуб Пантелић, трећи на листи Савеза за Драгачево
и рекао је да људима долазе у куће и прете им да не гласају за опозицију.

  

„Много је тешко, нико не жели да буде виђен да нам је дао подршку. Али ја сам сигуран
да ће много људи који нису смели да потпишу ипак заокружити број 4“ – рекао је
Пантелић.

  

(Агенције) 
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